



## Conditions for a lost/damaged graduation certificate's replacement

### شروط إصدار وثيقة بدل فاقد أو تالف

تصدر وثيقة بدل فاقد حسب الشروط التالية:

A replacement certificate will be issued as per the following conditions:

- The graduate should bring his non-expired national ID, given that the name on the new certificate will be identical to that on the national ID.
  - A letter from the employer showing that they do not have the original certificate in case the graduate is an employee.
  - Sign the pledge to take responsibility for losing the certificate.
  - Pay a penalty of 2000 SAR.
- احضار الهوية الوطنية غير المنتهية علمًا بأن الاسم في الشهادة الجديدة سيكون مطابق للهوية.
  - خطاب من جهة العمل تفيد بعدم وجود أصل الوثيقة لديها في حال كان الخريج موظف.
  - توقيع تعهد بتحمل الخريج لجميع التبعات الناتجة عن فقدان الوثيقة.
  - دفع غرامة مالية وقدرها 2000 ريال سعودي.



## PLEDGE FOR REPLACEMENT OF LOST CERTIFICATE

### تعهد بدل فاقد للوثيقة

Graduate: .....  
Student ID: .....

الخريج: .....  
الرقم الجامعي: .....

I request a replacement for a lost certificate, and I pledge that I do not possess the two certificates simultaneously. Accordingly, the university administration and the responsible authorities in the Kingdom of Saudi Arabia have the right to sue me if otherwise was proven.

أقدم بطلب وثيقة تخرج بدل فاقد, وأني أتعهد بأني لا أحمل الوثيقتين في وقت واحد. وعلى ذلك يحق لإدارة الجامعة والجهات المسؤولة في المملكة العربية السعودية مقاضاتي إذا ثبت خلاف ذلك.

In addition, I pledge that as soon as I find the lost certificate, I will inform the university immediately and hand it over, or I will be responsible for the consequences.

كما أنني أتعهد بأني حالما أجد الوثيقة المفقودة فأني سأقوم بإبلاغ الجامعة فورًا وتسليم الفاقد حتى لا أصبح مسؤولاً لما سبق.

والله سبحانه وتعالى هو الشاهد الوكيل.

**Graduate**

**الخريج**

**Date:**

**التاريخ:**



## PLEDGE FOR REPLACEMENT OF DAMAGED CERTIFICATE

### تعهد بدل تالف للوثيقة

Graduate: .....  
Student ID: .....

الخريج: .....  
الرقم الجامعي: .....

I request a replacement for a damaged certificate, and I pledge that I do not possess the two certificates simultaneously. Accordingly, the university administration and the responsible authorities in the Kingdom of Saudi Arabia have the right to sue me if otherwise was proven.

أنا أتقدم بطلب وثيقة تخرج بدل تالف, وأتعهد بأني لا أحمل الوثيقتين في وقت واحد. وعلى ذلك يحق لإدارة الجامعة والجهات المسؤولة في المملكة العربية السعودية مقاضاتي إذا ثبت خلاف ذلك.

In addition, I pledge that I did not intentionally damage the certificate and that I have handed it over to the university.

كما أنني أتتعهد بأني لم أقم بإتلاف الشهادة عمدًا وأني سلمت الشهادة التالفة لإدارة الجامعة.

والله سبحانه وتعالى هو الشاهد الوكيل.

**Graduate**

**الخريج**

*Date:*

*التاريخ:*